

美孚威达2号导轨油

产品名称	美孚威达2号导轨油
公司名称	荣亨（深圳）润滑油实业有限公司
价格	330.00/桶
规格参数	品牌:美孚 型号:美孚威达2号 规格:18L/208L
公司地址	深圳市龙华区大浪街道高峰社区鹤山云峰路3号49栋243（注册地址）
联系电话	0755-29001787 13923773721

产品详情

荣亨（深圳）润滑油实业有限公司

公司官网：www.roheng.com

联系电话：0755-29001787

联系手机：13923773721 郭小姐

联系QQ：125614793

我公司主要经营美孚、壳牌、道达尔、加德士、嘉实多、福斯、克鲁勃、BP等润滑油

质量保证，价格优惠，欢迎来电咨询洽谈！

以上报价规格为18L 价格330元一桶~

208L 价格3150元一桶~

本公司设有大型仓库，备有大量现货，充足库存，量大价优，发货及时，用最快的方式,面向全国发货!

Mobil Vactra Oil Numbered Series

(美孚威达数字系列)

导轨及滑槽润滑油产品简介

最有效的资本是我们的信誉，它24小时不停为我们工作。

Mobil Vactra Oil Numbered系列是为满足精度、水溶性冷却剂的分离性以及保护精密机床等要求而专门生产的高级导轨润滑剂。

Mobil Vactra Oil Numbered系列采用优质基础油精心制成，并使用先进的添加剂系统来平衡其性能，从而提供可控的摩擦性能、卓越的水溶性金属切削液兼容性以及对零件和设备的防腐蚀保护。特有的添加剂配方可为各种各样的导轨材料，包括钢对钢和钢对聚合物，提供优越的摩擦性能，减少粘滑运动和爬行。这一特点允许设备以设计的操作速度实现平滑、一致的运动，既提高机器生产率和精确度的，又帮助延长机床寿命和增加加工精度。Mobil Vactra Oil Numbered系列经过优化设计，在提供从水溶性冷却液分离的杰出特性同时，尽可能降低高碱度冷却液对润滑表面的腐蚀作用。

Mobil, Vactra, Oil, Numbered series are high grade guide lubricants specially designed to meet the requirements of precision, separation of water soluble coolants, and protection of precision machine tools.

Mobil Vactra Oil Numbered series high quality base oil well made, and the use of advanced additive system to balance its performance, thus providing excellent friction performance, controllable water soluble metal cutting fluid and compatibility for components and equipment corrosion protection. The unique additive formulations provide superior friction properties for various rail materials, including steel, steel and steel, to reduce adhesion, creep and creep. This feature allows the device to achieve smooth and consistent motion at a designed operating speed, not only improves machine productivity and accuracy, but also helps to prolong machine life and increase machining accuracy. The Mobil Vactra Oil Numbered series has been optimized to provide excellent performance in separating the water-soluble coolant, while minimizing the corrosion of the high alkalinity coolant on the lubricated surface

特性与优点

最有效的资本是我们的信誉，它24小时不停为我们工作。

Mobil Vactra Oil Numbered系列经过专门的设计和开发，提供了更多的机械保护功能，可满足滑槽的严苛要求。这些润滑油展现出优越的润滑能力和载荷性能，从而有效提高提高合格品产量。Mobil Vactra Oil Numbered系列具有从水和水溶性冷却液分离的卓越特性，降低了交叉污染产生的潜在负面影响，有助于延长使用寿命和增强润滑油及冷却液的性能。

Mobil Vactra Oil Numbered series has been specially designed and developed, providing more mechanical protection functions, which can meet the stringent requirements of the chute. These lubricants exhibit superior lubrication and load performance, thereby effectively increasing the yield of qualified products. Mobil Vactra Oil Numbered series

also suitable for large mechanical circulation systems as well as for medium-sized hydraulic machines.

Mobil, Vactra, Oil 3 and No. 4 oils are usually used for large machines with high pressure and high accuracy. They are also recommended for vertical and inclined chutes, because of the ease of lubrication in such chutes, and the gearing of medium-sized machines.

Mobil, Vactra, Oil, Numbered series can be used to lubricate ball screw, linear guide rail, spindle box, transverse screw

The Mobil Vactra Oil Numbered series is recommended for use in water cooled coolants for shortening their service life due to oil contamination

典型性质 最有效的资本是我们的信誉，它24小时不停为我们工作。

美孚威达数字系列 1号 2号 3号 4号

ISO粘度等级	32	68	150
cSt @ 40 C , ASTM D445	32	68	156
闪点 , ASTM D92 , ° C	216	228	248
Pour Point, ASTM D97, ° C	-30	-33	-6
铜片腐蚀 , ASTM D 130C , 3小时	1B	1B	1B
防锈 , ASTM D 665B	通过	通过	通过
FZG载荷 , ISO 14635 , 失效级	13	13	13

本产品具有良好的热稳定性和抗氧化安定性，可防止油品的老化，优异的抗磨损性能，可确保液压系统使用寿命更长，良好的橡胶适应性。有效波阿虎密封材料，防止泄漏。优异的过滤性，可最大限度地减少过滤器堵塞。良好的抗泡及空气释放性能，。优质WY看美剧液压油具有更好的粘度性能及良好的剪切安定性，高温时提供有效的润滑保护。最有效的资本是我们的信誉，它24小时不停为我们工作。

美孚威达1号-机床导轨油Mobil Vactra Oil NO.1

No. 1 - Mobil Weida machine tool oil Mobil Vactra Oil NO.1

美孚威达2号-机床导轨油Mobil Vactra Oil NO.2

No. 2 - Mobil Weida machine tool oil Mobil Vactra Oil NO.2

美孚威达3号-机床导轨油Mobil Vactra Oil NO.3

No. 3 - Mobil Weida machine tool oil Mobil Vactra Oil NO.3

美孚威达4号-机床导轨油Mobil Vactra Oil NO.4

No. 4 - Mobil Weida machine tool oil Mobil Vactra Oil NO.4

美孚威达导轨油系列：美孚威达数目系列是润滑机床及滑槽的专门产品，能满足机床因高度精确及慢速而必须消除爬行及震颤等现象之要求。油膜强度极高，能符合重负荷导轨的要求，全球各大机床制造厂皆推荐使用。本系列按粘度分为号，号，号及号。美孚威达导轨油系列：最有效的资本是我们的信誉，它24小时不停为我们工作。

Mobil Vectra series: Mobil rail oil numbered series special products and lubricate the machine chute, can meet the machine due to highly accurate and slow to eliminate crawling and tremors and other phenomena. High oil film strength, can meet heavy load rail requirements, the world's major machine tool manufacturers are recommended to use. This series is divided into numbers, numbers, numbers and numbers by viscosity. Mobil Weida rail oil series:

美孚威达数目系列是润滑机床及滑槽的专门产品，能满足机床因高度精确及慢速而必须消除爬行及震颤等现象之要求。油膜强度极高，能符合重负荷导轨的要求，全球各大机床制造厂皆推荐使用。本系列按粘度分为1号，2号，3号及4号。

Mobil numbered series products and special lubrication chute, can meet the machine due to highly accurate and slow to eliminate crawling and tremors and other phenomena. High oil film strength, can meet heavy load rail requirements, the world's major machine tool manufacturers are recommended to use. This series is divided into 1, 2, 3 and 4 by viscosity.

产品名称	比重	倾点	闪点	粘度	粘度	粘度指	ISO粘度等级
				(40)	(100)	数	

